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Abstract :

This research aims to identify the reality of the uses of modern technologies in preparing the
university professor to develop university education because the university institution today needs
more new strategies and educational methods that provide us with wide and varied educational
horizons to develop students' skills and train them on creativity and production in teaching, which
achieves a positive interaction It is greater among the professor and the learner and increases the
effectiveness of the development of the university teaching staff.
key words :University Professor - E-learning - E-learning techniques .

Résumé

Cette recherche vise a identifier la réalité des utilisations des technologies modernes pour
préparer le professeur d'université a developper l'enseignement universitaire car l'établissement
universitaire a aujourd'hui besoin de nouvelles stratégies et méthodes pédagogiques qui nous
offrent des horizons éducatifs larges et variés pour développer les compétences des étudiants et les
former. les sur la créativité et la production dans [l'enseignement, qui réalise une interaction
positive Elle est plus grande entre le professeur et l'apprenant et augmente l'efficacité du
développement du personnel enseignant universitaire.
mots clés :Professeur des universités - E-learning - Techniques e-learning
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